



禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
來敬拜我們的神

Please fill the seats in the front first
Prepare to Worship our God



聖餐

一起紀念耶穌為我們所做的一切

COMMUNION

聖餐 Communion



馬太福音 Matthew 26:26-28

26. 他們喫的時候、耶穌拿起餅來、祝福、就擘開、遞給門徒、說、**你們拿著喫，這是我的身體。**

27. 又拿起杯來、祝謝了、遞給他們、說、**你們都喝這個**

28. 因為**這是我立約的血、為多人流出來、使罪得赦。**

26. While they were eating, Jesus took bread, and after giving thanks he broke it, gave it to his disciples, and said, **“Take, eat, this is my body.”**

27. And after taking the cup and giving thanks, he gave it to them, saying, **“Drink from it, all of you,**

28. **for this is my blood, the blood of the covenant, that is poured out for many for the forgiveness of sins.**

約翰福音 John 6:51,63

51. 我是從天上降下來生命的糧。人若喫這糧、就必永遠活著。我所要賜的糧、就是我的肉、為世人之生命所賜的。

51. I am the living bread that came down from heaven. If anyone eats of this bread, he will live forever. This bread is my flesh, which I will give for the life of the world."

63. 叫人活著的乃是靈、肉體是無益的。我對你們所說的話、就是靈、就是生命。

63. The Spirit gives life; the flesh counts for nothing. The words I have spoken to you are spirit and they are life.

禱告事項
Prayer Requests



28:19 所以，你們要去，使萬民作我的門徒，奉父、子、聖靈的名給他們施洗。

28:20 凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我就常與你們同在，直到世界的末了。」

19 Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and the Son and the Holy Spirit,
20 teaching them to obey everything I have commanded you. And remember, I am with you always, to the end of the age.”

馬太福音 Matthew 28:19-20

為 我們領受教會使命 禱告

感謝神將校園福音化的使命託付我們，
求主更新這異象，使教會合一火熱，渴慕校園社區傳福音，
激動每位弟兄姊妹行動，為身旁的人禱告，引導、陪伴他們，
使萬民都作主的門徒。

Pray for each one of us as we receive the mission of the church.

Thank You, God, for entrusting us with the mission to reach our campuses with the Gospel. Lord, renew this vision within us; unite our church and set our hearts on fire with a deep desire to share the Gospel in our schools and communities. Stir every brother and sister into action—to pray for those around us, and to lead and walk alongside them, so that all people may become Your disciples.



歡迎來到4C教會!

WELCOME TO 4C CHURCH!

神的家歡

上週經文 Last Week Scripture

彼得前書 1 Peter 1 : 24-25

1:24 因為凡有血氣的，盡都如草；

他的美榮都像草上的花。草必枯乾，花必凋謝；

1:25 惟有主的道是永存的。所傳給你們的福音就是這道。

24 For all flesh is like grass and all its glory like the flower of the grass;
the grass withers and the flower falls off, 25 but the word of the Lord
endures forever . And this is the word that was proclaimed to you.

讀經 & 信息
Scripture & Message



以賽亞書 Isaiah 37 : 30 - 32

37:30 「以色列人哪，我賜你們一個證據：你們今年要吃自生的，明年也要吃自長的，至於後年，你們要耕種收割，栽植葡萄園，吃其中的果子。**37:31** 猶大家所逃脫餘剩的，仍要往下扎根，向上結果。**37:32** 必有餘剩的民從耶路撒冷而出；必有逃脫的人從錫安山而來。萬軍之耶和華的熱心必成就這事。

30 And this shall be the sign for you: this year you shall eat what grows of itself, and in the second year what springs from that. Then in the third year sow and reap, and plant vineyards, and eat their fruit. 31 And the surviving remnant of the house of Judah shall again take root downward and bear fruit upward. 32 For out of Jerusalem shall go a remnant, and out of Mount Zion a band of survivors. The zeal of the Lord of hosts will do this.

馬太福音 Matthew 4 : 1 - 10

4:1 當時，耶穌被(聖)靈引到曠野，受魔鬼的試探。4:2 他禁食四十晝夜，後來就餓了。4:3 那試探人的進前來，對他說：「你若是神的兒子，可以吩咐這些石頭變成食物。」4:4 耶穌卻回答說：「(經上)記着說：人活着，不是單靠食物，乃是靠神口裏所出的一切話。」

1 Then Jesus was led up by the Spirit into the wilderness to be tempted by the devil. 2 And after fasting forty days and forty nights, He was hungry. 3 And the tempter came and said to Him, If You are the Son of God, command these stones to become loaves of bread. 4 But He answered, It is written, Man shall not live by bread alone, but by every word that comes from the mouth of God.

馬太福音 Matthew 4 : 1 - 10

4:5 魔鬼就帶他進了聖城，叫他站在殿頂上，4:6 對他說：「你若是神的兒子，可以跳下去，因為(經上)記着說：主要為你吩咐他的使者用手托着你，免得你的腳碰在石頭上。」4:7 耶穌對他說：「(經上)又記着說：『不可試探主 - 你的神。』」

5 Then the devil took Him to the holy city and set Him on the pinnacle of the temple 6 and said to Him, "If You are the Son of God, throw Yourself down, for it is written, 'He will command His angels concerning you', and 'On their hands they will bear you up, lest you strike your foot against a stone.'" 7 Jesus said to him, "Again it is written, 'You shall not put the Lord your God to the test.'"

馬太福音 Matthew 4 : 1 - 10

4:8 魔鬼又帶他上了一座最高的山，將世上的萬國與萬國的榮華都指給他看，4:9 對他說：「你若俯伏拜我，我就把這一切都賜給你。」4:10 耶穌說：「撒但，退去吧！因為(經上)記着說：當拜主 - 你的神，單要事奉他。」

8 Again, the devil took Him to a very high mountain and showed Him all the kingdoms of the world and their glory. 9 And he said to Him, "All these I will give You, if You will fall down and worship me." 10 Then Jesus said to him, "Be gone, Satan! For it is written 'You shall worship the Lord your God and Him only shall you serve.'"

馬太福音 Matthew 7 : 24 - 27

7:24 「所以，凡聽見我這話就去行的，好比一個聰明人，把房子蓋在磐石上；7:25 雨淋，水沖，風吹，撞着那房子，房子總不倒塌，因為根基立在磐石上。7:26 凡聽見我這話不去行的，好比一個無知的人，把房子蓋在沙土上；7:27 雨淋，水沖，風吹，撞着那房子，房子就倒塌了，並且倒塌得很大。」 24 Everyone then who hears these words of mine and does them will be like a wise man who built his house on the rock. 25 And the rain fell, and the floods came, and the winds blew and beat on that house, but it did not fall, because it had been founded on the rock. 26 And everyone who hears these words of mine and does not do them will be like a foolish man who built his house on the sand. 27 And the rain fell, and the floods came, and the winds blew and beat against that house, and it fell, and great was the fall of it.



高天圓牧師 Pastor Kao

往下扎根 向上結果 (I) 續

Take Root Downward and Bear Fruit Upward

以賽亞書 Isaiah 37:30-32、馬太福音 Matthew 4:1-10、7:24-27





回應

Response

本週經文 This Week Scripture

馬太福音 Matthew 4 : 4

耶穌卻回答說：

「(經上)記着說：人活着，不是單靠食物，
乃是靠神口裏所出的一切話。」

But He answered, It is written,
Man shall not live by bread alone,
but by every word that comes from the mouth of God.

★ 挑戰與鼓勵規則，請於招待組索取 ★

- 個人挑戰 | 適合輕鬆、正在培養屬靈胃口的你

讀完新約進度，累計積分兌換獎品

- 團體挑戰 | 互相激勵、彼此幫助！

五人組隊報名（同小家組隊）

讀完新約進度，累計積分兌換獎品

1/18前組隊完成，逾時可報名個人挑戰

讀經 BIBLE READING
MARATHON

馬拉松



讀經馬拉松 本週補給站 Weekly Refuel Station

Week 5 (2/1-2/7) - 提摩太後書2 Timothy 3:16-17

聖經都是神所默示的... 叫屬神的人得以完全，預備行各樣的善事。

All Scripture is breathed out by God and profitable for teaching, for reproof, for correction, and for training in righteousness, that the man of God may be complete, equipped for every good work.

Week 6 (2/8-2/14) - 雅各書James 1:22

你們要行道，不要只是聽道，自己欺騙自己。

But be doers of the word, and not hearers only, deceiving yourselves.

實踐：將上週日聽道的筆記找出來，這週至少執行一個重點



家裡的事

Announcements

愛宴服事

Luncheon service

餐點就位 11:30

善後清理 12:40

國高兒童

2/1
第1週

家庭

叮嚀猶獅

2/8
第2週

哈哈猶獅

下週 2/8 預告 Preview

張宗培牧師 Pastor Wilson

這個嬰孩 竟是全能神？— 打破黑暗的曙光

以賽亞書 9：1-7



書卷課程：撒母耳記上下

4C門訓特別課程

BIBLE STUDY: 1&2 SAMUEL

張宗培牧師 Pastor Wilson





全人更新營 RENEWAL CAMP

2/27 10:00am ~ 2/28 5:00pm | 中原大學瑞麗堂
已開放報名！費用：300元（截止日期：2/20）

2026全人更新營營會行程 Renewal Camp Schedule



第一天 (09:30入場)

- 敬拜讚美
- 主權禱告(原生家庭的關係)
- 學習聆聽神聲音
- 天父的兒女
- 瞎眼的得看見(脫離謊言與論斷)
- 脫離貧窮，進入豐盛
- 領受天父的愛

第二天 (09:00入場)

- 敬拜讚美
- 主權禱告、被擄的得釋放
- 受壓制的得自由
- 追求聖靈

*** 大會會預備早、中、晚餐**
(第二天於下午結束，沒有晚餐)



ChungLi Campus Christian Church

3/15

第 82 屆浸禮
BAPTISM
CEREMONY

受洗班：3/1、3/8（兩週均要上課）
上課時間：各牧區得自行約定





第一次來嗎？ FIRST TIME HERE?
期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→



我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美

Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你

With the love of God, I love you genuinely

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你
願耶和華永遠保護你
願耶和華祂的臉光照你
願耶和華賜你平安
願在主裡相會再相會
願在主裡相會再相會
願主的愛永遠在你心懷
願神永遠祝福你們

**The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you
and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.**

祝福 & 謝飯禱告
Benediction

